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ameliyat olmalı mıyım?
Gönderen : gülay - 08/11/2009 21:54
_____________________________________

Doktor bey bende karın ağrıları oluyor, yapılan tetkiklerde safra kesemde taşlar olduğu bulundu. İki
doktora gittim ameliyat dediler, üçüncü doktor ise ameliyata gerek yok dedi. Bende şu anda açmazdayım
ne dersiniz?
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Safra kesesi ameliyatlarında ç...
Gönderen : DrTaviloglu - 08/11/2009 22:07
_____________________________________

Safra kesesi ameliyatlarında çok sayıda küçük taşların yer alması, 2 cm’den büyük safra taşı varlığı, sık
olarak tekrarlayan safra kesesi iltihabı atakları gelmesi, cerrahi sarılık gelişmesi, pankreatit oluşması vb.
nedenlerle safra kesesinin alınması gerekir. Sizde hangi durum vardır ben bilemem, ancak tabiiki
hastaların farklı hekimlere danışmaları yarar sağlar, ancak bunun sizin durumunuzda olduğu gibi kafa
karıştırıcı sonuçlara yol açabildiği de bir gerçektir. Tıp biliminde çoğu zaman tek görüş yer almaz ve
zaten Tıp bilimininin ilerlemesine ve bugünkü konuma gelmesine bu özelliği olanak sağlamıştır. Kabul
ediyorum bu şekilde ikilemde olmak hasta açısından zor bir durum, ancak sizi ikna etmeyi başaran
hekim hangisi ise onunla tedaviye devam etmenizde yarar var. 
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